

No. 13899. CONVENTION ON THE MEASUREMENT OF INLAND NAVIGATION VESSELS. CONCLUDED AT GENEVA ON 15 FEBRUARY 1966<sup>1</sup>

N° 13899. CONVENTION RELATIVE AU JAUGEAGE DES BATEAUX DE NAVIGATION INTÉRIEURE. CONCLUE À GENÈVE LE 15 FÉVRIER 1966<sup>1</sup>

RATIFICATION

*Instrument deposited on:*

14 August 1978

NETHERLANDS

(With effect from 14 August 1979. For the Kingdom in Europe. Notifying, pursuant to article 10, paragraph 5, "RN", "AN" and "GN" as the distinguishing group of letters in international traffic.)

With the following declaration:

"... In accordance with article 15, paragraph 2, of the Convention, the Netherlands Government further declares that a measurement certificate issued by one of the three offices [the Rotterdam measurement office, the Amsterdam office, and the Groningen office] can only be extended by the office that issued it."

*Registered ex officio on 14 August 1978.*

RATIFICATION

*Instrument déposé le :*

14 août 1978

PAYS-BAS

(Avec effet au 14 août 1979. Pour le Royaume en Europe. Avec notification, en application du paragraphe 5 de l'article 10, du groupe de lettres distinctives «RN», «AN» et «GN» pour la circulation internationale.)

Avec la déclaration suivante :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

... En application du paragraphe 2 de l'article 15 de la Convention, le Gouvernement des Pays-Bas déclare en outre qu'un certificat de jaugeage délivré par l'un des trois bureaux [le bureau de jaugeage de Rotterdam, le bureau d'Amsterdam et le bureau de Groningue] ne pourra être prorogé que par le bureau qui l'a délivré.

*Enregistrée d'office le 14 août 1978.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 964, p. 177, and annex A in volumes 1007, 1021 and 1065.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 964, p. 177, et annexe A des volumes 1007, 1021 et 1065.